
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
              Θεσσαλονίκη, 21/12/2023 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' 

Νότιου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
  Τον κ. υπουργό Ανάπτυξης 

Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
  Τον κ Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 
ΘΕΜΑ: «Χωρίς επιχορήγηση ηλεκτρικού ρεύματος και προπάνιου 

οι αγροτοκτηνοτρόφοι και οι πτηνοτρόφοι από το 2022» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Όπως διαπιστώνεται από τις δηλώσεις των εκπροσώπων των πτηνοτρόφων 
σε πρόσφατα δημοσιεύματα η ενίσχυση για τα αγροτικά τιμολόγια ρεύματος για 
το 2022, που θα δίνονταν στους αγροτοκτηνοτρόφους και πτηνοτρόφους από 
το Ταμείο Ενεργειακής Μετάβασης στα πλαίσια της εφαρμογής του 
προσωρινού πλαισίου κρίσης για τη λήψη μέτρων κρατικής ενίσχυσης μετά την 
επίθεση της Ρωσίας στην Ουκρανία, όπως δημοσιεύτηκε στο ΦΕΚ της 
3/01/2023, τεύχος Β΄, δεν έχει ακόμη δοθεί στους δικαιούχους. Πιο 
συγκεκριμένα, υπήρξε πρόβλεψη για επιδότηση η οποία θα παρέχεται για την 
κατανάλωση μεταξύ των μηνών Φεβρουαρίου και Νοεμβρίου Το ηλεκτρικό 
ρεύμα, όπως οι πτηνοτρόφοι ομολογούν, είναι ένα από τα βασικά έξοδά τους, 
αφού τα πτηνοτροφεία θεωρούνται από τις πιο ενεργοβόρες επιχειρήσεις. Ιδίως 
μετά τον πόλεμο στην Ουκρανία η τιμή της κιλοβατώρας έχει αυξηθεί 
σημαντικά, το ίδιο και η τιμή του προπάνιου και του πέλετ. Οι πτηνοτρόφοι 
διαμαρτύρονται για τις καθυστερήσεις στις επιδοτήσεις, οι οποίες ως γνωστόν 
δίνονται για να μη μετακυλήσουν οι αυξήσεις από την αξία του ρεύματος στις 
τιμές των αγροτοκτηνοτροφικών και πτηνοτροφικών προϊόντων. Τα περιθώρια 
κέρδους των πτηνοτρόφων ανέρχονται στο 6%, από τα οποία το 3% δίνεται για 
την εξόφληση των οφειλών του ηλεκτρικού ρεύματος και το 1% για την 
εξόφληση του προπανίου. Έτσι, όπως μπορεί εύκολα να διαπιστώσει κανείς, 
τίθεται θέμα επιβίωσης των πτηνοτροφικών επιχειρήσεων. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2374

Ημερομ. Κατάθεσης:

21/12/2023



Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να μην 
καθυστερήσουν άλλο οι επιδοτήσεις για το ηλεκτρικό ρεύμα και το προπάνιο, 
δεδομένου ότι εκπνέει το 2023 και θα έπρεπε να είχαν ήδη δοθεί; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 




